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Agenda Onlinemøde – 05. Juni 2024  

Deltagere: Anni Bach Zangenberg, Eivind Møller, Camilla Maints Hansen og Hanna 

Tómasdóttir. Martin Nielsen Kraft, Christian Danø Møller og Tina Kolby har meldt 

afbud.   

 

1. Siden sidst, noget yderligere til dagens agenda  

Martin er desværre nød til at træde ud af bestyrelsen af personlige 

årsager indtil GF 2025.   

 

2. Foreningens økonomi og status på bilagsfunktioner  

 
Samme status på økonomien som sidst. Vi mangler fortsat en bogholder. 

Hanna rækker ud til vores revisor mhp. en ny bogholder og få instruktion 

i bilagsfunktionen. Fremadrettet skal Anni, Hanna og Camilla godkende 

fakturaer til betaling. Før har Martin, Anni og Hanna godkendt.   

AKTION: Hanna  

 

3. SoMe  

Vi forsøger at holde kontinuiteten og poste regelmæssigt på vores SoMe 

platforme. Flere medlemmer er blevet kontaktet mhp. videoer. Der skal 

en nyhed op på vores hjemmeside omkring vores tilstedeværelse på 

Folkemødet. Dertil skal der været øget aktivitet på både Fb., Insta og 

linkedin under Folkemødet.  

AKTION: Camilla, Anni, Eivind og Hanna  

 



 

 

4. Fagkongres og Generalforsamling (GF) 2025 – Nyt format diskuteres  

Vi aftaler at ændre på formatet, således at selve GF bliver kortere og kun 

indeholder de vigtigste punkter for en GF dagsorden. I stedet for afholder 

vi løbende onlinemøder med medlemmerne omkring f.eks., PROMs, KFU, 

osv. og nogle uger i forvejen afholder vi et møde mht. selve GF dagsorden. 

Programmet for fredagen bliver fortsat et heldagsoplæg. Lørdag starter vi 

dagen med en kort GF, maks et par timer, og derefter fortsætter vi 

Fagkongressen og slutter med lidt tapas. Hanna kontakter potentiel 

oplægsholder til Fagkongressen.  

AKTION: Hanna 

 

5. Webinars og kurser –Datoer, modermærkekræft, andre?  

Anni har kontaktet nogle potentielle oplægsholdere, men ikke hørt noget 

endnu. Hanna kontakter en underviser mhp. et fysisk kursus. Camilla 

kontakter en tandlæge. Disse kurser og oplæg foregår først i første 

halvdel af ’25, da vi har fokus på trivsel i efteråret og indtil vores 

julefrokost.  

              AKTION: Alle 

 

6. Program til Folkemødet ’24  

Vi har planlagte debatter hver dag og programmet har været på 

Folkemødets hjemmeside i nogle mdr. Dertil er der planlagt en reception 

fredag eftermiddag, hvor osteopatiens 150 års fødselsdag skal fejres. 

Hanna kan desværre ikke deltage i Folkemødet da hun er sygemeldt. 

Anni og Eivind får to dages kompensation hver, for deres arbejde.  

        AKTION: Anni og Eivind  

 

 

 



 

 

7. Redesign af hjemmesiden   

Toni er i fuld sving med at redesigne hjemmesiden. Camilla og Hanna 

tager sig overordnet af projektet, men det færdige resultat skal 

godkendes af hele bestyrelsen.   

AKTION: Hanna og Camilla  

 

8. Organisationsbeskrivelse skal færdiggøres  

Vi aftaler at vi færdiggør organisationsbeskrivelsen til efteråret.  

AKTION: Alle  

 
9. Trivselsprojekt  

Hanna har det overordnede ansvar og hører om vores suppleant, 

Christian, kunne tænke sig at være sparringspartner til projektet. Vi kører 

trivselsprojektet hele efteråret, og slutter med et fysisk oplæg til 

julefrokosten.  

AKTION: Hanna  

 
10.  Samarbejdskontrakter   

Vi aftaler at bede vores jurist om at udarbejde en samarbejdskontrakt for 

vores medlemmer, da kontrakter er meget efterspurgt og det lader til at 

der er et stort behov for en tidssvarende samarbejdskontrakt.  

AKTION: Hanna  

 
11. NOC 2024 og NOC 2025  

Anni, Eivind, Camilla og Tina har tilmeldt sig selve konferencen og 

gallamiddagen som DO har betalt for. Hotel og fly betaler de selv. NOA 

lederne har foreslået at afholde NOC 2025 i Reykjavík, Island. Dette 

betyder en del arbejdsbyrde for NOA leaders, og et budget der deles 

mellem de nordiske foreninger, der anslås til at blive ca. 50.000 for DO’s 

vedkommende. Bestyrelsen godkender forslaget og budgettet.  



 

 

AKTION: Hanna  

 

12. Socialt Udvalg. Status  

 
Rami indkalder til det første officielle møde i det Sociale Udvalg.  

 
13. PROMs  

Der er desværre dårlig tilslutning til PROMs. Så vi må gøre mere 

opmærksom på PROMs, bl.a., via vore SoMe og online webinars.  

AKTION: Camilla  

 

14. Andet?  

Intet andet til dagsorden.  

 


